

研究成果の刊行に関する一覧表

雑誌

発表者氏名	論文タイトル名	発表誌名	巻号	ページ	出版年
Kayo Togawa, Geoffrey T Fong, Anne C K Quah, Gang Meng, Steve S Xu, Janine Quimet, Yukiko Mochizuki, Itsuro Yoshimi, Satomi Odani, Takahiro Tabuchi, Kota Katanoda	Impacts of revised smoke-free regulations under the 2020 Japan Health Promotion Act on cigarette smoking and heated tobacco product use in indoor public places and homes: findings from 2018 to 2021 International Tobacco Control (ITC) Japan Surveys	Tob Control	Advance on line publication		2024
Aoi Kataoka, Isao Muraki, Masakazu Nakamura, Yuri Ito	How much progress has been made toward a smoke-free environment in the restaurants and bars of Japan? Limitations of partial bans and their enforcement	BMC public health	24(1)	3327	2024
Hasan Jamil, Stuart Gilmour, Kota Katanoda, Kayo Togawa	Regional disparities in Japan's progress towards the Health Japan 21 smoking reduction target	Tob Control	Advance on line publication		2025
岩瀬絵里奈, 大和浩, 田淵貴大, 十川佳代, 片野田耕太, 中村正和	喫煙者における文字のみおよび画像付きタバコパッケージの警告表示への認識に関する横断分析	日本公衆衛生雑誌	71(12)	756-765	2024
中村正和, 片野田耕太, 道林千賀子, 齋藤順子, 島津太一	たばこ対策のロジックモデルとアクションプラン(総論)	日本健康教育学会誌	32(特別号)	S94-S101	2024

道林千賀子, 片野田耕太, 齋藤順子, 島津太一, 中村正和	たばこ対策のロジックモデルとアクションプランの例-成人・妊婦の喫煙率減少-	日本健康教育学会誌	32(特別号)	S102-S111	2024
齋藤順子, 島津太一, 片野田耕太, 道林千賀子, 中村正和	たばこ対策のロジックモデルとアクションプランの例-職域のたばこ対策-	日本健康教育学会誌	32(特別号)	S112-S120	2024
片野田耕太, 道林千賀子, 齋藤順子, 島津太一, 中村正和	たばこ対策のロジックモデルとアクションプランの例-受動喫煙対策-	日本健康教育学会誌	32(特別号)	S121-S130	2024
中村正和	たばこ対策. 特集 健康日本21 (第三次) の健康づくり戦略-医療者へのメッセージ	医学のあゆみ	292(8)	622-626	2025
Sugihara M, Tabuchi T	Three in four smokers want to quit tobacco (reference to reassessing the smoking target in Japan): findings from the JASTIS2021 study	Environmental Health and Preventive Medicine	29	28	2024